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PROTOKÓŁ Nr XI/07
z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, która odbyła się 26 września 2007 roku w 

Restauracji „Rogowa” w Wilamowicach.

OBECNI: 13 radnych na stan 13 oraz zaproszeni wg załączonej listy obecności.

CZAS TRWANIA: od godz. 1000 – 1120 .

Porządek obrad:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
4. Wystąpienia zaproszonych gości.
5. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji RM .
6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Wilamowice za I półrocze 2007r.
7. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych.
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  Utworzenia Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Ziemia Bielska,
b) Wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na 2007r.

      9.  Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
10. Zakończenie sesji.

Przebieg obrad:

Punkt 1.
Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

Sesję otworzył i obradom przewodniczył  Pan Jerzy Królicki przewodniczący Rady Miejskiej w 
Wilamowicach, który na podstawie załączonej listy stwierdził obecność 13 radnych na stan 15, co 
pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Punkt 2.
Zatwierdzenie porządku obrad

Pan Przewodniczący Rady; wszyscy otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem o sesji. 
Czy są propozycje zmian?
Pan Marian Trela burmistrz Wilamowic zgłasza wniosek o:
– wycofanie  z  porządku  obrad  punktu  8.  lit.  a)  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  Utworzenia 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Ziemia Bielska.”
– w miejsce wycofanego projektu uchwały, proponuje wprowadzenie tematu o treści: „Podjęcie 

uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w Pisarzowicach”.
Pan Przewodniczący Rady; Kto z pań i panów radnych jest za wycofaniem z porządku obrad 
tematu ujętego w punkcie 8. lit.a)?

„Za” głosów – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Pan Przewodniczący Rady;  Kto z pań i panów radnych jest za wprowadzeniem do porządku 
obrad, w punkcie 8 lit.a) tematu o treści: „Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w 
Pisarzowicach”.

„Za” głosów -13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Pan Przewodniczący Rady odczytał  porządek obrad sesji z  ww. zmianami.
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Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem porządku obrad w odczytanej treści?

„Za” głosów 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Wobec przyjętych zmian porządek obrad sesji jest następujący:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
4. Wystąpienia zaproszonych gości.
5. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji RM .
6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Wilamowice za I półrocze 2007r.
7. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych.
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a)  Nadania nazwy drodze w Pisarzowicach,
 b) Wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na 2007r.

      9.  Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
10. Zakończenie sesji.

Punkt 3.
Zapytania, wnioski, interpelacje radnych

Pan Przewodniczący Rady; czy panie i panowie radni chcą zabrać głos?

Radny  Stanisław  Nowak;  obiekty  po  Cegielni  w  Wilamowicach  stanowią  zagrożenie 
bezpieczeństwa  mieszkańców  oraz  pobliskich  nieruchomości.  Największym  zagrożeniem 
bezpieczeństwa  jest  komin,   który czasie silnego wiatru  odchyla  się  od pionu,  spadła z niego 
opaska metalowa. Ponadto budynki po tej Cegielni są zdewastowane, zdemolowane zewnętrznie i 
wewnętrznie,  teren  jest  zarośnięty  chaszczami.  Cegielnia  jest  własnością  osoby  fizycznej,  ale 
zwracam się z prośbą do władz gminnych o interwencje w tej sprawie celem doprowadzenia do 
rozbiórki komina, uporządkowania i zabezpieczenia terenu po Cegielni w Wilamowicach.
Dodał, że gruz może być składany w Starej Wsi (teren boiska sportowego).

Punkt 4.
Wystąpienia zaproszonych gości

Pan Przewodniczący Rady; Czy ktoś z zaproszonych gości chce zabrać głos?
Pan  Jerzy  Kubik  radny  Rady  Powiatu  w  Bielsku  -  Białej;  poinformował  o  planach 
inwestycyjnych w zakresie remontu dróg. Między innymi powiedział, że do części bez konkursowej 
zakwalifikowano  budowę  ronda  na  krzyżówce  w  Wilamowicach,  jest  to  przyjęte  jako  zadanie 
rezerwowe  do realizacji w 2010 roku. Od 2008 roku w zakresie drogowym w ramach programu 
GAMBIT  nastąpi  modernizacja  drogi  od  granicy  B-B  do  ul.  Konwaliowej  w  Pisarzowicach. 
Rozgłosu nabrała również sprawa zwężonego mostu przy „Krzemieniu” w Pisarzowicach, na razie 
poprawiono tylko oznakowanie.

Punkt 5.
Przyjęcie protokołu z obrad X sesji RM

Pan  Przewodniczący  Rady;  zgodnie  z  §  83  punkt  8  Statutu  Gminy  Wilamowice,  Komisja 
Rewizyjna składa wniosek  w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. W 
związku  z  tym  udzielam  głosu  Przewodniczącemu  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w 
Wilamowicach.
Pan  Stanisław  Plewniak;  stwierdził,  że  protokół  z  obrad  dziesiątej  po  wyborach  sesji  Rady 
Miejskiej  w  Wilamowicach  jest  zgodny  z  przebiegiem  obrad  w  związku  z  tym  występuje  
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z wnioskiem o jego przyjęcie bez odczytywania.

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad dziesiątej po wyborach sesji RM 
w Wilamowicach?

„Za” głosów - 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Protokół z dziesiątej po wyborach sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 07 września 2007 
roku przyjęto jednogłośnie.

Punkt 6.
Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Wilamowice za I półrocze 2007r.

Pan Przewodniczący Rady; informację o przebiegu wykonania budżetu wszyscy otrzymali. Temat 
był  omówiony  na  posiedzeniach  komisji  stałych,  żadnych  uwag nie  zgłoszono.  Czy  ktoś  chce 
zabrać głos w tej sprawie?

Pan Marian Trela burmistrz omówił wykonanie budżetu za I półrocze 2007r.
Czy są pytania?
Żadnych pytań nie zgłoszono.

Punkt 7.
Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych

Pan  Przewodniczący  Rady  zgodnie  z  art.  24h  ust.  12  ustawy  z  dnia  8  marca  1990r.  o 
samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2001r. Nr 142, poz 1591 z późn. zm.) podmiot dokonujący 
analizy oświadczeń majątkowych w terminie do 30.10. każdego roku przedstawia radzie gminy 
informację  o  osobach,  które  nie  złożyły  oświadczeń  majątkowych,  stwierdzonych 
nieprawidłowościach, podjętych działaniach w związku z nieprawidłowościami.
W związku z powyższym odczytał informację dotyczącą:
– oświadczeń  majątkowych  za  rok  2006  złożonych  przez  radnych  Rady  Miejskiej  w 

Wilamowicach (zał. Nr 1 do prot.),
– oświadczeń majątkowych   za 2006r.  złożonych przez pracowników określonych w art.  24h 

ustawy o samorządzie gminnym (zał. Nr 2 do prot.).
Z informacji wynika, że oświadczenia były złożone terminowo, nieprawidłowości nie stwierdzono.

Punkt 8.
Podjęcie uchwał w sprawie:

a) Nadania nazwy drodze w Pisarzowicach

Pan  Przewodniczący  Rady;  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  drodze  w 
Pisarzowicach. Dodał, że ten projekt uzyskał pozytywną opinię komisji stałych RM. 

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały?

„Za” głosów – 13, przeciw – 0, wstrzymało się 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr XI/88/07
w sprawie nadania nazwy drodze w Pisarzowicach.

b) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na 2007r.

Pan  Przewodniczący  Rady;  propozycje  zmian  budżetowych  wszyscy  otrzymali.  Komisje 
pozytywnie zaopiniowały te propozycje. Z uwagi na to, że kwoty wymienione w projekcie uchwały 
odbiegają  do  tych,  które  były  wymienione  w  propozycjach  poproszę  Pana  Burmistrza  o 
szczegółowe zreferowanie zmian.
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Pan  Marian  Trela  burmistrz  odczytał  i  szczegółowo  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie 
wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2007..

Czy są pytania?
Brak pytań.

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały w odczytanej treści?

„Za” głosów - 13, przeciw – 0, wstrzymało się 0.

UCHWAŁA Nr XI/89/07
w sprawie: wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na 2007 rok.

Punkt 9.
Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje 

Odpowiedzi udziela Pan Marian Trela burmistrz Wilamowic;

Zagrożenie bezpieczeństwa - Cegielnia w Wilamowicach

Temat  dotyczący  komina na Cegielni  w Wilamowicach zgłosiliśmy w sierpniu  br.   do  nadzoru 
budowlanego. W tej sprawie rozmawialiśmy również z poprzednią właścicielką. Obecnie jest inny 
właściciel  Cegielni, który  chce  budować na tym terenie osiedle willowe  i  zwrócił  się  do  Gminy 
o zmianę planu zagospodarowania przestrzennego w Wilamowicach. Ja osobiście uważam, że w 
pierwszej kolejności musi być wykonana rekultywacja terenu, a później można rozważyć sprawę 
zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. 

Czyszczenie rowów wzdłuż dróg powiatowych

Uważam,  że  Radny  Rady  Powiatu  w  Bielsku  Białej  bezpośrednio  przekaże  tą  sprawę  na 
posiedzeniu Rady Powiatu.

Pan Jerzy Kubik radny Rady Powiatu w B-B; poinformował, że obcinanie drzew, czyszczenie 
rowów to są tematy „rzeka” ciągle zgłaszane na sesji Rady Powiatu.

Na prośbę Pana Przewodniczącego Rady, Dzielnicowy Rafał Grabski poinformował o policyjnych 
zawodach, w których brał udział i osiągniętych dobrych wynikach.

Punkt 10.
Zakończenie sesji

Pan Przewodniczący Rady podziękował  wszystkim za udział  w jedenastej  po wyborach sesji 
Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach  i  ogłosił  jej  zamknięcie.  Po  zakończeniu  sesji  RM  zaprosił 
wszystkich  obecnych  do  zapoznania się z inwestycjami gminnymi (objazd inwestycji autobusem) 
i wzięcia udziału w spotkaniu integracyjnym na terenie LKS „Pasjonat” w Dankowicach.

Protokołowała:                
Danuta Lewandowska         

Przewodniczący Rady Miejskiej
inż. Jerzy Królicki


